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1. Valg af dirigent og referent 
 
Nils Vilsbøl blev valgt som dirigent og Claus Abildgaard var referent. 
Dirigenten startede med at konstatere, at generalforsamlingen var lovligt og rettidigt indvarslet. 
 
 
2. Formandens beretning 
 
Beretningen blev præsenteret af formand Lars Kruse. Beretningen blev drøftet og godkendt. Den 
skriftlige beretning er tilgængelig på hjemmesiden. 
 
 
3. Godkendelse af regnskab 
  
Regnskabet blev fremlagt af kasserer Marianne Abildgaard. Det viste et underskud på 747.380 kr. 
Underskuddet er planlagt, idet Stairway Danmark pga. modtagelse af en stor arv har haft en unødvendig 
stor egenkapital. Vi har derfor reduceret fundraisingen og overført ekstra beløb til Stairway Foundation 
Inc. i 2022. 
 
Regnskabet blev godkendt og er tilgængeligt på hjemmesiden. Generalforsamlingen besluttede samtidig, 
at vi skal intensivere fundraisingen, så vi fremover sigter mod at få  balance mellem indtægter og 
udgifter. 
 
 
4. Evt. valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 
Lars Kruse, Marianne Abildgaard, Charlotte Willemann Stecher og Nils Vilsbøl blev alle genvalgt til 
bestyrelsen. Dermed fortsætter bestyrelsen uændret. 
 
Foreningen har en åben fortolkning af antallet af suppleanter, således at alle, som ønsker det, kan 
komme på listen. Listen fremgår af hjemmesiden. 
 
 
5. Valg af revisor 
 
Ernst og Young blev genvalgt som revisor. 
 
 
6. forslag fra medlemmer 
 
Der var ikke kommet forslag fra medlemmer. 
 
 
6. Fastsættelse af kontingent 
 
Kontingent fortsætter uændret 150 kroner/år. 



    
 
 
 
8. Eventuelt 
 
Tune Nyborg og Vibeke Tuxen er for nylig vendt hjem fra et besøg på Stairway og viste billeder og 
berettede om turen. De besøgte kontoret i Manila, et Firetree projekt i et meget belastet slumkvarter og 
ikke mindst selve Stairway med teaterforestillinger, lederseminar og bestyrelsesmøde i den filippinske 
organisation SFI.  
 
De forskellige programmer blev gennemgået: Administration, family home program (centret, drengene, 
skolen), EASY-program (den sejlende miljøskole), community assistance program 
(scholarships, krisehjælp, Baclayan), BTS-program (e-learning, netværk og myndighedssamarbejde).  
 
Økonomisk er Stairway blevet meget mindre afhængige af DK. Skoleprogrammet køres på en anden 
måde end i Danmark: Hvis man ikke passer det, ryger man ud af programmet. Tune og Vibeke oplevede 
et meget stærkt lederteam på Stairway både hvad angår det daglige arbejde på Stairway og i SFI-
bestyrelsen. 
 
Der var ikke andre punkter under eventuelt. 
 
 
Konstituering 
 
Efter generalforsamlingen mødtes bestyrelsen og underskrev regnskabet samt konstituerede sig med 
Lars Kruse for formand, Sarah Staib som næstformand, Nils Vilsbøls om sekretær og Marianne Abildgaard 
som kasserer.  


